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Kommunfullmäktiges demokratiberedning 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Torsdagen den 3 december 2015 kl. 13.00-16.00 

Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9, Ljungby 

Beslutande Ann-Charlotte Wiesel (M), ordförande 

Pia Johansson (S), vice ordförande 

Stefan Willforss (C) (kl. 13.00-14.20) 

Emma Johansson (S), ersättare för Björn Gullander (V) 

Roland Johansson (ALT) 

 

Övriga 
deltagande 

Eva-Marie Norén Holgersson, kommunsekreterare 

  

Justerare Pia Johansson 

Justeringens  
tid och plats Den 9 december 2015, kansliavdelningen, Olofsgatan 9, Ljungby 

Paragrafer 23-28   

  

Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 

  

Ordförande Ann-Charlotte Wiesel 
  

Justerare Pia Johansson 
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 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse Demokratiberedningen  

Sammanträdesdatum 3 december 2015 

Överklagningstid 10 – 31 december 2015 

Anslaget nedtaget 4 januari 2016 

Förvaringsplats 
för protokollet Kansliavdelningen, Olofsgatan 9, Ljungby 

  

Underskrift Eva-Marie Norén Holgersson 
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Db § 23      

 

 

Föregående protokoll 

 
Sammanfattning av ärendet 
Demokratiberedningen går igenom protokollet från sammanträdet den 15 

oktober 2015 och noterar aktuell status av ärendena.  
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Db § 24  Ks2015/0288 103 

 

 

Uppföljning av Framtidsdagarna 2015 
 
Beslut 
Demokratiberedningen noterar utvärderingen av dagen och konstaterar att 

arrangemanget blev lyckat. De beslutar att genomföra det även till nästa år. 

Planeringen bör påbörjas tidigt och inkludera inte bara rektorer utan även lärare 

i samhällskunskap.  

 

Grundsärskolan ska få en egen Framtidsdag. Kommunledningsförvaltningen får 

i uppdrag att kontakta skolan för att påbörja planeringen tillsammans med 

skolans personal och ordförandena. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Demokratiberedningen arrangerade den 21-22 oktober 2015 för första gången 

Framtidsdagarna för alla elever som går i årskurs 7 i Ljungby kommun. Syftet 

med arrangemanget var att visa kommunens unga hur de kan vara med och 

påverka samhället nu och i framtiden. 

 

På fyra olika stationer fick de information om  

1. klassråd, elevråd och ungdomsråd,  

2. hur man blir politiker och vad de kan påverka, vilka yrken som finns i 

kommunen och hur man kan påverka som anställd 

3. medborgardialog om fritidsgården, kulturskola, äldreomsorg, samt 

medborgarförslag och synpunkter, 

4. roll-spel om kommunfullmäktige. 

 

Eftersom det var första gången som Framtidsdagarna arrangerades gjordes en 

utvärdering bland både elever och medföljande lärare för att se hur de upplevde 

dagen och vad som kan göras bättre nästa gång. 

 

Utvärderingen visar att 91 % av eleverna som deltog under Framtidsdagarna 

ansåg att de hade lärt sig något nytt under dagen och att 81 % av dem trodde sig 

ha nytta av det som de hade lärt sig. Även bland medföljande lärare var 

responsen positiv, 73 % fick ett positivt eller mycket positivt intryck av dagen 

och lika många trodde att eleverna kommer att ha nytta av det som de lärde sig 

under dagen. Samtliga lärare anser att demokratiberedningen bör arrangera 

Framtidsdagar för nästkommande sjuor. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens sammanställning av utvärderingar 2015-11-19. 
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Db § 25  Ks2015/0261 103 

 

 

Svar på motion om allmänpolitiska debatter 
 
Beslut 
Demokratiberedningen föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen och ger 

fullmäktiges presidium i uppdrag att skapa former för hur debatter ska genomföras, 

efter förslag från demokratiberedningen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Anne Karlsson (S), Kerstin Wiréhn (V) och Kjell Jormfeldt (MP) har 

gemensamt lämnat in en motion i vilken de yrkar att allmänpolitiska debatter 

snarast ska inrättas i fullmäktige. Motionärerna skriver bland annat att debatter 

kan väcka allmänhetens intresse för politiken i kommunen och ge en bättre 

bild av partierna även mellan valen. 

Karlsson (S), Wiréhn (V) och Jormfeldt (MP) vill också hålla debatter i 

fullmäktige med olika teman, såsom kommunens ekonomi, sociala frågor, 

omvårdnad och migration. 

Allmänpolitiska debatter hålls i ett flertal kommuner vid ett eller flera tillfällen per 

år. Allmänpolitisk debatt är ett tillfälle för ledamöterna att tala i valfritt ämne. 

Debatter i fullmäktige bör dock handla om lokalpolitiska frågor. Det är inte ovanligt 

att allmänpolitiska debatter hålls i början av året för att debattera vilken riktning 

man vill att kommunen ska gå i. Debatterna kan också syfta till att inleda 

budgetprocessen med inriktning på kommunens mål.  

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 

motionen och ger fullmäktiges presidium i uppdrag att skapa former för hur 

debatter ska genomföras. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-18. 
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Db § 26  Ks2015/0326 103 

 

 

Redovisning av uppdraget att utreda arbetsutskottens 
vara eller icke vara 
 
Beslut 
Demokratiberedningen beslutar att överlämna utredningen till 

kommunstyrelsens arbetsutskott och föreslår att de skickar utredningen på 

remiss till samtliga partier och förvaltningar för att efterhöra deras åsikter. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Miljö- och byggnämnden har föreslagit att deras arbetsutskott upphör. Frågan 

togs upp i samband med beslut om budget 2016 och kommunfullmäktige 

beslutade den 31 augusti 2015 att arbetsutskottet i miljö- och byggnämnden ska 

vara kvar medan demokratiberedningen utreder arbetsutskottens vara eller icke 

vara. 

 

Frågan diskuterades under demokratiberedningens sammanträde den 15 oktober 

2015 och beredningen gav då kommunledningsförvaltningen i uppdrag att 

utreda de frågor som ställdes under diskussionen.  

 

Under dagens sammanträde redovisar kommunledningsförvaltningen det 

arbetsmaterial som håller på att sammanställas med svar på beredningens frågor. 
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Db § 27  Ks2015/0415 006 

 

 

Sammanträdesdagar 2016 
 
Beslut 
Demokratiberedningen beslutar att sammanträda följande torsdagar 2016: 

 

18 februari 

14 april 

26 maj 

18 augusti 

6 oktober 

1 december 

 

Sammanfattning av ärendet 
Demokratiberedningens presidium lämnar förslag till sammanträdesdatum 

2016. 

 

Samtliga datum är torsdagar. 

 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningen tjänsteskrivelse 2015-11-24. 
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Db § 28      

 

 

Övriga frågor 
 
Beslut 
Demokratiberedningen beslutar  

 

 att se över kommunfullmäktiges arbetsordning och att ärendet ska tas 

upp på nästa sammanträde, 

 

 att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att undersöka 

förekomsten av regler kring svar på motioner. 

 

 att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att undersöka 

möjligheter att marknadsföra webbTV-sändningar och andra metoder för 

medborgardialog i samband med fullmäktiges sammanträden. 

 

Sammanfattning av ärendet 
a. Utformningen av nämnders yttranden till kommunstyrelsen. 

 

b. Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning. 

 

c. Svar på motioner och medborgarförslag. 

 

d. Redovisning av statistik över besök på kommunens webbplats avseende 

sidor med metoder för medborgardialog, exempelvis medborgarförslag, 

e-förslag och synpunktshantering. 

 

e. Marknadsföring och utveckling av webbTV-sändningar i kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

 


